
Great! That’s sixty different ways of saying the same thing. All exceptionally 
correct. Don’t let anyone ever tell you that English isn’t an emotional language. 
What nonsense! 
Великолепно! Шестьдесят способов сказать одно и то же! И все – абсолютно 
корректны. Теперь пусть только попробует кто-нибудь сказать, что английский – не 
эмоциональный язык. Что за ерунда! 
 
Before we finish this section we will have given you another forty one ways of 
saying the same thing. I promise you this; once you have tested your sentences 101 
different ways, they will have become a strong part of you and you will be able to 
speak them with utter confidence. 
Прежде чем закончить этот раздел, мы продемонстрируем вам еще сорок один способ 
сказать одну и ту же фразу, и обещаю вам: когда вы произнесете ваши предложения 101 
раз, и всякий раз по-новому, они войдут в вашу плоть и кровь, и вы сможете произносить 
их абсолютно уверенно. 
 


